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§ 21 
Remiss av Sjötrafikutredning del 1  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS 2021/700 
SÖD 2021/552 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar stadsdelsförvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

Särskilt uttalande 
Christina Wallmark (SD) lämnar ett särskilt uttalande från 
Sverigedemokraterna (bilaga). 

Ersättaryttrande 
Ulf Wester (SD) ställer sig bakom det särskilda uttalandet från 
Sverigedemokraterna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har skickat en remiss från trafikförvaltningen 
inom Region Stockholm till bland annat Södermalms 
stadsdelsnämnd för yttrande. Remissen omfattar en revidering av 
Region Stockholms Sjötrafikutredning del 1 utifrån inkomna 
synpunkter vid samrådet som hölls under sommar-hösten 2020. 
Utredningen föreslår ett mer balanserat inriktningsalternativ än det 
som förordades i den föregående utredningen vilket bland annat 
innebär fler avgångar med skärgårdsbåtar från Strömkajen under 
högsäsong än i det förra förslaget. 
 
Stadsdelsförvaltningen konstaterar att trafikförvaltningen inom 
Region Stockholm genomfört en mycket väl genomarbetad 
revidering av den tidigare sjötrafiksutredningen utifrån inkomna 
synpunkter. 
 
Förvaltningen har, mot bakgrund av de uppdrag och styrdokument 
som styrt utredningen samt utifrån inkomna synpunkter från 
samrådet som genomfördes sommaren-hösten 2020, inga 
invändningar emot utredningens förslag som innebär ett mer 
balanserat inriktningsalternativ än det som förordades i den 
föregående utredningen. Genom att inrätta en behovs- och 
säsongsanpassad sjötrafik från Strömkajen mot framförallt 
mellanskärgård, samt till viss mån norra och södra skärgården, 
möjliggörs ett fortsatt bidrag till besöksnäringen och en levande 
skärgård vilket enligt förvaltningen är positivt. 
 
Förvaltningen ser positivt på utvecklingen av pendelbåtstrafiken 
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som för Stockholms innerstads del ger utökade möjligheter att 
kunna välja kollektiva färdmedel och därmed avlasta gatu- och 
vägnätet. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2021/552-2 Tjänsteutlåtande Remiss av 
Sjötrafikutredning del 1 

 SÖD 2021/552-1.3 Sjötrafikutredning del 1 
 



Bilaga § 21 – Särskilt uttalande (SD) 
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Christina Wallmark (SD) 
Ulf Wester (SD) 

 
 

Remiss av Sjötrafikutredning del 1 
  
 
SU 
 
Vi välkomnar det reviderade förslaget till lösning som kombinerar en väl fungerande besökstrafik under 
sommarmånaderna med en lösning som även ger goda förutsättningar för boende i skärgården, vilket 
stämmer överens med de synpunkter vi lämnat tidigare i ärendet. Vi ser också positivt på förslaget om 
att utöka båttrafiken med två nya linjer, Norra UlvsundaHägersten och Norra Ulvsunda–Gamla Stan. Vi 
menar även att det ur samrådssynpunkt och för att klargöra alternativa modeller, var positivt att 
Trafikförvaltningen initialt tog fram två alternativ. Det sammanvägda alternativet som nu föreslås 
framstår som genomtänkt och positivt ur många aspekter. 
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